
 

 

Elverumskolen - en skole for alle, med blikk for den enkelte! 

REFERAT DRIFTSSTYREMØTE OG MØTE I SKOLEMILJØUTVALGET VED 

SØBAKKEN SKOLE 

Tirsdag 06.12.2022 kl. 08.30 – 10.00.   

 

• Kjersti Stenbæk fra FAU 

• Inger-Lise Rasch, andre ansatte 

• Frode Skrutvold, sekretær 

• Leah Børresen Strand, elevrådet 

• Tage Houmsmoen Gabrielsen, elevrådet 

Forfall: Bodil Nordhagen, politisk representant, Ellen Lerbak, Marthe Lindmo og Kine 

Evensen 

 

Saker: 

1. Velkommen  

2. Referat fra forrige møte 

- Ingen innspill. 

- Bodil leder møtene. Frode skriver referat. 

 

3. Nasjonale prøver-litt om resultatene 

- Rektor gikk igjennom resultatene fra årets prøver. Så også på tendensene siste 

årene.  Målet for kommunen er maks 20% elever på nivå 1 på alle nasjonale 

prøver. Dette gjelder både på 5. og 8. trinn. Vi er på målet på to av seks prøver.  

For mange på nivå 1 i fire av prøvene. Over tid så er resultatene noe bedre enn 

årets resultater. Skolen jobber kontinuerlig med å ha best mulig undervisning. 

Med den sosioøkonomiske bakgrunnen til elevene burde vi hatt bedre resultater? 

Vi har ikke rukket å se på resultatene med lærerne ennå. Det gjør vi etter jul. 

-  

4. Medarbeiderundersøkelsen- kort om resultatene 

- Undersøkelsen er akkurat avsluttet. 100 i svarprosent. Det er vi stolte av. Har ikke 

rukket å se på resultatene med de ansatte ennå. Skårer høyere enn landsgjennomsnittet 

på alle faktorene. Høyere enn kommunen på seks av faktorene, likt på tre og under på 

en.  
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5.   Kontroll av gymsal og lekeapparater 

- Det er gjennomført en årlig kontroll.  Et alvorlig avvik som vi lukket samme dag. Vi 

skrudde ned de nederste to meterne med klatreklosser på østsiden av gymsalen. Der 

var det feil fallunderlag og en liten utstikker i veggen. Nå er det ikke mulig å bruke 

den veggen til klatring. Ellers var det mindre feil på vaier/tau i gymsal og noen 

manglende skruer/beslag/kjetting på uteapparater. Det utbedres. 

 

6. Elevtall neste år.  

- 42 skolestartere. Det slutter 56 7.klassinger. Vi blir under 300 elever. Det er første 

gang på svært mange år at vi er under 300 elever. Vi er usikre på om vi noen gang har 

vært under 300 elever på Søbakken skole. 

- Til politisk representant: Det betyr at det er stadig flere nye kvadratmeter med ny 

skole som ikke utnyttes på Søbakken skole. Det samme gjelder på Ydalir skole. Et 

tankekors at Vestad skole er så full at de som flytter til Vestad krets ikke får plass på 

nærskolen. 

 

7. Saker fra FAU 

- Bra oppmøte på kulturfestivalen. Mange vil være med å bidra neste år. FAU gjør 

noen justeringer før neste år. Målet var å gå i null. Det gjorde de. 

- Lekes det nok i skolen? Lek er et vidt begrep. Rektor se mye lek i hverdagen. Tar 

med innspillet videre. 

- Foresatte ønsker seg mer informasjon om hva som foregår i skolen. Spesielt de 

foresatte til de yngste, da det er stor forskjell på skole og barnehage. Kan de 

skrives en miljømelding/informasjonsskriv fra trinnene med faste mellomrom? 

Rektor tar med seg innspillet. 

- Maten på SFO. Kan den presenteres på en annen måte? Ikke mange som har 

bemerket det. Elevene smører maten selv. Etter elev nr. 25 vil det naturligvis ikke 

se helt “nytt ut” i leverposteiboksen. Rektor ber avdelingsleder følge med. 

Justerer hvis vi mener det er nødvendig. Innholdet i menyen er man fornøyd med.  
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8. Saker fra elevrådet 

- Jobber med å arrangere vinterfest i februar.  

 

9. Eventuelt 

Ingen 

 

10. Skolemiljøutvalg 

- Skal ta elevundersøkelsen på 5.-7.trinn 

 

 

 

 

 

 

Frode Skrutvold, rektor 


